

Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

Copyright © United Nations 2001
All rights reserved
Manufactured in the United States of America

Copyright © Nations Unies 2001
Tous droits réservés
Imprimé aux Etats-Unis d'Amérique



Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 1992

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

United Nations • Nations Unies

New York, 2001

*Treaties and international agreements
registered or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 1992

1997

I. Nos. 34106-34114

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered on 1 October 1997*

	<i>Page</i>
No. 34106. Federal Republic of Germany and Bolivia:	
Agreement concerning the consolidation of foreign debts of the Republic of Bolivia (with annexes). Signed at La Paz on 10 April 1987	3
No. 34107. Federal Republic of Germany and Bolivia:	
Agreement concerning the consolidation of Bolivian obligations arising from loans by German banks for German supplies and services (with annexes). Signed at La Paz on 10 April 1987	5
No. 34108. Federal Republic of Germany and Bolivia:	
Agreement concerning the consolidation and reconsolidation of foreign debts of the Republic of Bolivia (with annexes). Signed at La Paz on 24 May 1989	7
No. 34109. Germany and Bolivia:	
Agreement concerning the consolidation and reconsolidation of foreign debts of the Republic of Bolivia (Bolivia III) (with annexes). Signed at La Paz on 15 February 1991	
Agreement amending the above-mentioned Agreement (with annex). Signed at La Paz on 4 May 1992	9
No. 34110. Germany and Bolivia:	
Agreement concerning the consolidation and reconsolidation of foreign debts of the Republic of Bolivia (Bolivia IV) (with annexes). Signed at La Paz on 25 January 1993	
Agreement amending the above-mentioned Agreement (with annexes). Signed at La Paz on 27 October 1994.....	11

*Traités et accords internationaux
enregistrés ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

VOLUME 1992

1997

I. N°s 34106-34114

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés le 1^{er} octobre 1997*

	<i>Pages</i>
N° 34106. République fédérale d'Allemagne et Bolivie :	
Accord concernant la consolidation de dettes étrangères de la République de Bolivie (avec annexes). Signé à La Paz le 10 avril 1987	3
N° 34107. République fédérale d'Allemagne et Bolivie :	
Accord concernant la consolidation des obligations boliviennes provenant des prêts bancaires allemands pour des fournitures et services allemands (avec annexes). Signé à La Paz le 10 avril 1987	5
N° 34108. République fédérale d'Allemagne et Bolivie :	
Accord concernant la consolidation et la reconsolidation des dettes étrangères de la République de Bolivie (avec annexes). Signé à La Paz le 24 mai 1989	7
N° 34109. Allemagne et Bolivie :	
Accord concernant la consolidation et la reconsolidation des dettes étrangères de la République de Bolivie (Bolivie III) [avec annexes]. Signé à La Paz le 15 février 1991	
Accord modifiant l'Accord susmentionné [avec annexe]. Signé à La Paz le 4 mai 1992	9
N° 34110. Allemagne et Bolivie :	
Accord concernant la consolidation et la reconsolidation des dettes étrangères de la République de Bolivie (Bolivie IV) [avec annexes]. Signé à La Paz le 25 janvier 1993	
Accord modifiant l'Accord susmentionné (avec annexes). Signé à La Paz le 27 octobre 1994.....	11